
PROTOKÓŁ NR 26 /2020

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się dnia 1 
czerwca 2020 roku.
Posiedzenie komisji trwało od 14 00 do 17

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
Wójcik Grzegorz - przewodniczący
Kłębek Krzysztof - członek
Marcinkiewicz Andrzej - członek 
Rosa Sławomir - członek
Zaręba Edyta - członek

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Dorota Wróbel- Z-ca Wójta, p. Mateusz Kaszuba - Kierownik 
Zakładu Gospodarki Komunalnej, p. Ireneusz Zieliński - Kierownik Referatu Inwestycji i 
Rozwoju oraz mieszkanka Gminy.

Przebieg posiedzenia komisji

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Grzegorz Wójcik i poinformował, że 
dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia
2. Wizja w terenie
3. Zmiany w budżecie
4. Rozpatrzenie wniosków do komisji
5. Sprawy bieżące
6. Zamknięcie posiedzenia

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1

Posiedzenie komisji otworzył przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Wójcik.

Ad. 2
O godz. 14:05 członkowie komisji oraz p. Ireneusz Zieliński wyjechali w teren Gminy 
Dąbrówka w celu zapoznania się z proponowanymi zadaniami inwestycyjnymi na 2020 rok. 
Komisja wróciła o godzinie 15:15.
Mieszkanka Kuligowa, która uczestniczyła w posiedzeniu komisji zabrała głos w sprawie 
oświetlenia, rewitalizacji oraz w rozbudowy sieci wodociągowej w miejscowości Kuligów. 
Pan Ireneusz Zieliński zobowiązał się do osobistego spotkania z mieszkanką Kuligowa w celu 
szczegółowego omówienia w/w zagadnień.

Ad. 3

Pan Ireneusz Zieliński przedstawił wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na 
realizację następujących zadań inwestycyjnych i remontowych:



1. Przełożenie wodociągu w miejscowości Działy Czarnowskie -  16 000 zł,
Komisja jednogłośnie zagłosowała za.

2. Łącznik sieci wodociągowej dla miejscowości Marianów -  Kowalicha -  23 370 zł, 
Komisja jednogłośnie zagłosowała za.

3. Prace ziemne na drodze w miejscowości Trójany -  4 920 zł,
Zdaniem Komisji koszty powinny zostać pokryte z funduszu sołeckiego.

4. Płyta żelbetonowa pod wiaty przystankowe w miejscowości Małopole i Chajęty -  
7 872 zł,
Komisja zawnioskowała o ponowną analizę kosztów prac twierdząc, że podana 
suma jest zbyt wysoka.

5. Wiata przystankowa w miejscowości Ostrówek -  4 300 zł,
Komisja jednogłośnie zagłosowała przeciw.

6. Przepust w miejscowości Chruściele (ścianki oporowe i przedłużenie przepustu) -  
4 305 zł,
Komisja jednogłośnie zagłosowała za.

7. Zamówienie dokumentacji do pozwolenia wodno -  prawnego na 4 przepusty 
w miejscowości Trojany -  5 412 zł,
Komisja jednogłośnie zagłosowała za.

8. Posiedzenie komisji o godz. 16.20 opuścił pan Krzysztof Kłębek.
9. Nadzór inwestorski nad inwestycją SUW Dąbrówka -  49 815 zł,

Komisja jednogłośnie zagłosowała za przy obecności 4 członków komisji.
10. Wykonanie 250 mb drogi z tłucznia betonowego w miejscowości Ludwinów 

-  14 760 zł,
Komisja jednogłośnie zagłosowała przeciw przy obecności 4 członków komisji.

11. Remont przepustów na drodze gminnej w miejscowości Ludwinów -  18 450 zł, 
Komisja jednogłośnie zagłosowała przeciw przy obecności 4 członków komisji.

12. Oświetlenie -  odbudowa w miejscowości Wszebory -  40 070 zł.
Komisja jednogłośnie zagłosowała za przy obecności 4 członków komisji.

13. Dodatkowe roboty remontowe Kuźni Norwid na kwotę 8 330,09 zł.
Komisja jednogłośnie zagłosowała za przy obecności 4 członków komisji.

14. Roboty remontowe na podstawie kosztorysu różnicowego w wysokości 20 393,56 zł. 
Komisja jednogłośnie zagłosowała za przy obecności 4 członków komisji.

15. Nadzór inwestorski nad robotami 6 500 zł.
Komisja jednogłośnie zagłosowała za przy obecności 4 członków komisji.

Ad. 4

Złożony został „ Wniosek wójtów i burmistrzów gmin ziemi „ Cudu nad Wisłą ” w sprawie 
nadania drodze ekspresowej S8 na terenie powiatu wołomińskiego nazwy „Aleja Bohaterów 
Bitwy Warszawskiej 1920”.
Komisja jednogłośnie przy obecności 4 członków komisji podjęła projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia stanowiska Rady Gminy Dąbrówka w sprawie propozycji uczczenia 100 rocznicy 
Bitwy warszawskiej 1920 r. poprzez nadanie drodze ekspresowej S8 nazwy „Aleja Bohaterów 
Bitwy Warszawskiej 1920” na terenie powiatu wołomińskiego.



Ad. 5

Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Wójcik poprosił pana Mateusza Kaszubę - 
Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej o przygotowanie raportu o stanie oczyszczalni 
ścieków w Dąbrówce.

Komisja podtrzymała swoje stanowisko w sprawie modemizacji/rozbudowy oczyszczalni 
ścieków w gminie.

Przewodniczący Komisji uzyskał informację od Pana Ireneusza Zielińskiego - Kierownika 
Referatu , Rozwoju i Inwestycji, że nieznane jest stanowisko Wójta i nie ma żadnych działań 
w/w sprawie. W związku z tym Przewodniczący poprosił o przygotowanie zapytania 
ofertowego pt „Projekt modernizacji, rozbudowy istniejącej oczyszczalni ścieków w gminie 
Dąbrówka”
W „Zadaniach inwestycyjnych w 2020 r."(załącznik nr 2a do uchwały Nr XVII. 137.2020 z 
dnia 29.04.2020 r.) jest zaplanowana inwestycja pt „Rozbudowa oczyszczalni ścieków 
w Dąbrówce i budowa kanalizacji sanitarnej itd.” na kwotę 120 000 zł.

W sprawach bieżących pan Mateusz Kaszuba poinformował o konieczności zakupu agregatu 
prądotwórczego na SUW w Dąbrówce. Komisja wnioskuje o zakup agregatu prądotwórczego 
na SUW Dąbrówka. Stawiany wniosek przyjęto jednogłośnie. Komisja jednogłośnie głosuje 
za przy obecności 4 członków komisji.

Posiedzenie komisji o godz. 16.50 opuścił pan Andrzej Marcinkiewicz.

Ad. 6

Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał Przewodniczący 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym pan Grzegorz Wójcik dziękując 
obecnym za udział.


